

## 2AM-MEA1526 updated plans

Richard Dwyer <richard.dwyer@nwb-oen.ca>

Mon, Sep 23, 2019 at 12:29 PM

To: "Nichol, Emily (EC)" <emily.nichol@canada.ca>, "Mike, Margaret (AADNC/AANDC)" <margaret.mike@canada.ca>, "Blade, Michelle (AADNC/AANDC)" <michelle.blade@canada.ca>, "Zhong, David (AADNC/AANDC)" <david.zhong@canada.ca>

Good afternoon,

The Nunavut Water Board requestes confirmation by September 30, 2019 whether or not AEM Response to comments on:

Ground Water Monitoring Plan, Meadowbank Interim Closure and Reclamation Plan, Pore Water Quality Monitoring Program and Waste Rock-Tailings Management Plan address parties concerns.

Regards,

## Richard



## 

## 

P.O. Box 119 Gjoa Haven, NU X0B 1J0 C.P. 119 Gjoa Haven, NU X0B 1J0

NOS 56 8 € XOB 110

Titigaqaqvia 119 Uqhuqtuuq, NU, X0B 1J0

Tel / Téléphone / ᠨ<٢૦ / Hivayauta: (867) 360-6338 | Fax / Télécopieur / γ6τ/6 / Fax-kut: (867) 360-6369 Toll Free / Sans / Δρ56 ° Γ<sup>C</sup> Δκiittug: 1-855-521-3745

WARNING - This communication, including any attachments contains confidential information intended only for the addressee(s) noted above. Any unauthorized distribution, copying, or disclosure is strictly prohibited. If you have received this by mistake, please notify the sender immediately and delete this message without printing or copying it. Thank you.

AVIS DE CONFIDENTIALITÉ - Ce message, et toute(s) pièce(s) jointe(s) est confidentiel et est à l'usage exclusif du(es) destinataire(s) ci-dessus. Toute autre personne est par la présente avisée qu'il lui est strictement interdit de le diffuser, le distribuer ou le reproduire. Si le destinataire ne peut être joint ou vous est inconnu, veuillez informer l'expéditeur par courrier électronique immédiatement et détruire ce message et toute copie de celui-ci. Merci pour votre collaboration.



🚰 Merci de penser à l'environnement avant d'imprimer ce courriel / Thank you for thinking of the environment before printing this email

₺,

190920 2AM-MEA1526 Updated Plans AEM Response to Comments-IMLE.pdf 678K